
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunstyrelse 
 
 

Placering av ensamkommande barn 
 
Interpellation till arbets‐ och företagsnämndens ordförande 
 
Nacka kommun har i likhet med alla andra kommuner i Sverige ett ansvar att ta emot de människor 
på flykt som tagit sig till Sverige. Nacka har åtagit sig att upplåta 48 platser för ensamkommande 
barn, men många av de som kommunen tar emot placeras i boenden i andra kommuner. Vi anser att 
Nacka måste ta sitt ansvar på riktigt och se vikten av den geografiska placeringen. Det är viktigt för 
att förbättra integrationen och för att få barnen att rota sig i kommunen. Om  vi förespråkar ett 
solidariskt flyktingmottagande av alla EU‐länder så kan vi i Nacka föregå med gott exempel i Sverige.  
 
Vi vill därför ställa följande frågor till arbets‐ och företagsnämndens ordförande: 
 

1. Hur stor del av de ensamkommande barn som Nacka säger sig ta emot placeras i en annan 
kommun? 

2. Vad gör Nacka för att bereda platser för de ensamkommande barnen inom kommunens 
gränser? 

3. Bör inte Nacka kommun välkomna ensamkommande barn till att bo i Nacka?  
 

 
Nacka den 21 september 2015 
Maria Lähetkangas (S)       Gunnel Nyman Gräff (S)    Mattias Qvarsell (S) 

 

 


